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W związku z ostrzeżeniami Rządowego Centrum Bezpieczeństwa o nadchodzących intensywnych
opadach deszczu m.in. w województwie opolskim proszę o pilne udzielenie informacji na
następujące pytania:

1. Czy został powołany gminny sztab kryzysowy?
2. Do jakich gminnych instytucji mogę mieszkańcy zgłaszać swoje potrzeby i

zawiadomienia w sprawach wynikających z intensywnych opadów?
3. Czy prowadzony jest monitoring stanu na ciekach, przepustach i rowach?
4. Czy gmina posiada zabezpieczone środki i sprzęt do reagowania w sytuacji kryzysowej

zwiqzanej z nadchodzącymi prognozami?

Proszę o przygotowanie krótkiej informacji dla mieszkańców i wysyłkę poprzez wszystkie
dostępne metody kontaktu elektronicznego (social media, Kluczbork.pl, sms, blisko itp.) z np.
proponowane treścię:

Apelujemy do mieszkańców o:

- opróżnienie przydomowych (dotyczy to także firm) zbiorników na deszczówkę. Dzięki temu będą
one w stanie przyjąć zbliżajęcy się opad;

- oczyszczanie przydrożnych kratek z nagromadzonych w czasie ulewy liści oraz gałęzi.

Prosimytakże o stosowanie się do poleceń wysyłanych przez Rządowe Centrum Bezpieczeństwa.
Wszystkie informacje będą na bieżące zbierane i aktualizowane przez Urząd Miejski oraz
publikowane na stronach internetowych i w mediach społecznościowych Kluczborka.

Wraz z podaniem numerów kontaktowych i innych ważnych informacji wskazanych przez
Państwa.

Z poważaniem,

Mateusz Dybka
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